
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 6
Vil ministeren kommentere problemstillingerne rejst i artiklen ”Eksperter: Regning for 
statsgaranti kan bremse Kollerup-hjælp til landdistrikterne rejste problemstillinger, Land-
brugsavisen den 16. november 2021, og redegøre for regeringens forslag om statsgaranti 
for lån til køb af ejendomme i landdistrikterne, herunder hvilke ejendomme der er omfattet 
og med hvor store garantier, samt hvad garantierne i alt forventes at løbe op i, og hvor 
store udgifterne bliver i alt for staten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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